
Protokół Nr 9/2019

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym które odbyło się dnia 
16 lipca 2019 roku.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 1500'1600'

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 

oraz:
- Radosław Korzeniewski- Wójt Gminy Dąbrówka;
- Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy;
- Ireneusz Zieliński-Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,
- Żaneta Zawistowska -  Referent ds. mienia komunalnego,
- Bereda Piotr- Radny Gminy Dąbrówka.

Przebieg posiedzenia komisji

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Grzegorz Wójcik, powitał zebranych 
i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;

2. Zaopiniowanie uchwały;

3. Sprawy różne.

4. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1 Przewodniczący komisji dokonał otwarcia posiedzenia witając wszystkich 

zgromadzonych. Poddał pod głosowanie wniosek kto jest za zaproponowanym porządkiem 

obrad:

„ Za ”- 5 głosów 

„ Przeciw 0 głosów

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.

Ad. 2 Pani Żaneta Zawistowska przedstawiła komisji projekt uchwały:

- w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka.

Powyższa uchwała określa nabycie przez Gminę Dąbrówka niezabudowanych działek 
przeznaczonych pod poszerzenie dróg gminnych w miejscowości Czarnów. Łączna 
powierzchnia powyższych działek wynosi 0,0215 ha.

Komisja opowiedziała się jednogłośnie za podjęciem ww. uchwały.



Ad. 3 Komisja zapoznała się z ofertą firmy Elektronie Control System S.A na wyrażenie 
zgody na umieszczenie na nieruchomości należącej do Gminy Dąbrówka stacji bazowej 
telefonii komórkowej Orange. Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i 
Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka Pan Andrzej Marcinkiewicz 
przekazał stanowisko w powyższej sprawie ,iż członkowie komisji są za realizacją 
umieszczenia stacji bazowej telefonii komórkowej Orange lecz na innej nieruchomości niż 
podała firma Elektronie Control System S.A. Uzasadnione jest aby umieścić powyższy 
nadajnik w miejscu wskazanym przez Gminę Dąbrówka- z dala od nieruchomości i zabudowy 
mieszkalnej. Wobec powyższego Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym 
poparła powyższe stanowisko o umieszczeniu stacji bazowej telefonii komórkowej Orange w 
innej lokalizacji.

W sprawach różnych poruszono następujące tematy:
- modernizacja oświetlenia na terenie Gminy Dąbrówka- termin realizacji zadania 
przewidziano do końca sierpnia bieżącego roku;
- rozbudowa oczyszczalni ścieków w Dąbrówce.

Poruszono temat drogi między Emilianowem a Radzyminem, trwają rozmowy z Burmistrzem 
Radzymina w spawie zamiany tej drogi na drogę która występuję miedzy miejscowościami 
Załubice-Cisie.

Zgodnie z tematem Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 

Dąbrówka przedstawiła swoje stanowisko w formie glosowania:

Komisja zawnioskowała pozytywnie prowadzenie dalszych negocjacji w powyższej sprawie.

Ad. 4 Po wyczerpani powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 
dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.

„ Za 5 głosów 

„Przeciw”- 0 głosów

Edyta Zaręba.
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